



Mødereferat

Tid og sted:

17. juni 2015 kl. 18.00
i keeperstuen

Deltagere:

Niels Erik Hvillum – NE
Søren Casparij – SC
Leif Møller – LM
Lynge Kjeldsen – LK

Niels Vestergaard – NV
Anne Marie Vestergaard – AMV
Rikke Mikkelsen - RM
Karen Frederiksen – KF

Mødeleder: Niels Erik Hvillum

Referent: Karen Frederiksen

Punkt på dagsorden:**Indhold:****Ansvarlig****1. Bestyrelsen**

- Der skal udarbejdes et Årshjul for hvert enkelt ansvarsområde, og dette inden Virksomhedsplanen revideres. RM udarbejder en skabelon.
- Der skal afholdes individuelle ledermøder.
NE har overordnet ansvar for samtaler med Karsten Bjergø.
LK har overordnet ansvar for samtaler med Christian Nygaard.
SC har overordnet ansvar for samtaler med KF.
NV har overordnet ansvar for samtaler med Max Hansen.
Der skal som minimum afholdes kvartalsmøder hvor alle er til stede.
- Hver torsdag sender alle bestyrelsesmedlemmer en statusmail til KF. KF samler disse til udsendelse af et nyhedsbrev til bestyrelse fredag.

Alle

2. Godkendelse af referat

- Referat fra mødet 13. maj 2015 blev underskrevet.

KF

3. Økonomi

- Regnskabet ser fornuftigt ud. Vi er lidt bagud på greenfeeindtægter, og følger fortsat udgifterne tæt.

SC

4. Banen

- Der begynder så småt at komme vækst i greens.
En gruppe frivillige har håndprikket og efterfølgende håndefersået udsatte steder på greens.
- Jan Thorup er startet efter sygdom på 20 timer om ugen. Knud Lindenstrøm klipper teesteder, og vi har ansat en sommervikar på timeløn.
- Boldsamleren kører bedre, der skal dog stadig skiftes fjedre i den.
NV har ansvaret for at der uddannes et "vagthold" der kan køre boldsamleren, og derefter udarbejde en vagtplan.
NV kontakter Tuborg Fonden for overrækkelse af deres donation.
Vi har haft besøg fra Odder Kommune vedr. hul 11. Da vandhullet ikke er at betragte som en sø, er der ingen restriktioner omkring ændring af dette.
Vi har ligeledes haft besøg af

NV



Bestyrelsen



Punkt på dagsorden:	Indhold:	Ansvarlig
	<p>Banekonsulent/banearkitekt Thomas Jepsen fra DGU for at få hans ideer til ændring af hul 11. Thomas Jepsen har efterfølgende fremsendt tre forskellige forslag, som alle foreslår at fylde hullet op, så græs og så anlægge bunkers omkring greens så sværhedsgraden fastholdes. Thomas Jepsen foreslår ligeledes at der anlægges en sti gennem det lille stykke sov mellem green på hul 11 og teested på hul 12.</p> <p>Baneudvalget, bestyrelsen og Christian Nygaard arbejder videre med forslagene.</p> <p>Thomas Jepsen besøger os i næste uge for at se på vore bunkers med henblik på en ensartning.</p>	
5. Golfspilleren i Centrum	<ul style="list-style-type: none">Første delresultat er i hus, og vi lægger noget lavere end i undersøgelsen sidste år. Dette afspejler helt klart det problematiske forår vi har haft. I løbet af sommeren sendes der ud til den næste 1/3 af medlemmerne, og de sidste modtager undersøgelsen i oktober.	LK
6. Vand	<ul style="list-style-type: none">Vi har haft besøg af vores brøndborer, og vandpumpen er blevet hævet op over jorden for at blive mindre sårbare overfor overfladevand. Nu skal der forbrug på rørene og tages nogle prøver, og så håber vi problemet er løst.	Alle
7. Jubilæum	<ul style="list-style-type: none">Der er nedsat et festudvalg, som holder møde i næste uge.Der sigtes efter at der i hele uge 32 afholdes aktiviteter af forskellig art. Det hele afsluttes lørdag med en fælles turnering med et evt. efterfølgende grillarrangement.	LK
8. Næste møde	<ul style="list-style-type: none">19. august kl. 18.00 i keeperstuen.	NE